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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

és az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2019. június 13-ai együttes, 

nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Egészségügyi és Szociális Bizottság: Dr. Mátics István elnök, Hermann 

Istvánné, Módi Miklós, Süli Ildikó, Torma Lajos bizottsági tagok 

Pénzügyi Bizottság: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Túri Bernadett 

Elekes László, Gyuga Mihály, Sólyom Jöran bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Sólyom Jöran elnök, 

Gyuga Mihály, Hartyáni László, Przygoczki Ferenc, Hermann Istvánné, 

Illeg Pál bizottsági tagok 

 

Távol vannak: Egészségügyi és Szociális Bizottság: Hezler Gabriella és Vargáné Vojnár 

Katalin bizottsági tagok 

Pénzügyi Bizottság: Németh Ferenc, Metzger Gyula, Székely Antal 

bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Székely Antal bizottsági 

tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Dr. File Beáta jegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, hogy a 

Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 23. § (4) bekezdése alapján „a több bizottság feladatait, 

hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést tarthatnak. Az 

együttes bizottsági ülés akkor határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. 

Az együttes bizottsági ülésen a bizottságok külön-külön hoznak határozatot.” Ezt követően felkérte Papp 

Péter PB elnököt az Együttes Bizottsági ülés megnyitására. 

 

Papp Péter PB elnök az együttes bizottság ülését 16 óra 04 perckor megnyitotta, megállapította, hogy 

a Pénzügyi Bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt. 

Kérte, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke állapítsa meg határozatképességüket. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök megállapította, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság 

határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt. 

 

Papp Péter PB elnök kérte, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elnöke állapítsa 

meg határozatképességüket. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök megállapította, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt. 
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Papp Péter PB elnök javasolta, hogy az előterjesztést mindhárom bizottság együtt tárgyalja kérdések, 

hozzászólások, módosító javaslatok tekintetében, a kapcsolódó döntéseket a bizottságok önállóan 

határozzák meg. Miután ellenvetés nem volt, ismertette az ülés napirendi pontjait, majd kérte a 

Pénzügyi Bizottság tagjait, szavazzanak a „Döntés az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit 

Zrt. önkormányzati részvényei részbeni értékesítéséről” című előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalásáról. 

 

A Pénzügyi Bizottság a zárt ülésen történő tárgyalást nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

110/2019. (VI.13.) PB határozata 

a „Döntés az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. önkormányzati részvényei 

részbeni értékesítéséről” című előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta a 2019. június 

13-ai együttes ülésen a „Döntés az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. önkormányzati 

részvényei részbeni értékesítéséről” című előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter PB elnök kérte a Pénzügyi Bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontok tartalmának 

és tárgyalási sorrendjének elfogadásáról. 

 

A Pénzügyi Bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

111/2019. (VI.13.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2019. június 13-ai 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2019. június 13-ai, rendkívüli nyílt ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Zárt ülés: 

2. A Képviselő-testület 2019. június 13-ai, rendkívüli zárt ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Papp Péter PB elnök kérte, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elnöke fogadtassa 

el a 2. napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalását, majd a napirendet. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte szavazzanak a „Döntés az Oroszlányi Környezetgazdálkodási 

Nonprofit Zrt. önkormányzati részvényei részbeni értékesítéséről” című előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalásáról.  

 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a zárt ülésen történő tárgyalást nyílt szavazással, 6 

fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

130/2019. (VI.13.) VFKB határozata 

a „Döntés az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. önkormányzati részvényei 

részbeni értékesítéséről” című előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadta a 2019. június 13-ai együttes ülésen a „Döntés az Oroszlányi 

Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. önkormányzati részvényei részbeni értékesítéséről” című 

előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendi pontok tartalmának és 

tárgyalási sorrendjének elfogadásáról. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

131/2019. (VI.13) VFKB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a 2019. június 13-ai együttes ülésen az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2019. június 13-ai, rendkívüli nyílt ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Zárt ülés: 

2. A Képviselő-testület 2019. június 13-ai, rendkívüli zárt ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Papp Péter PB elnök kérte, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke fogadtassa el a 2. 

napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalását, majd a napirendet. 

  

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte szavazzanak a „Döntés az Oroszlányi Környezetgazdálkodási 

Nonprofit Zrt. önkormányzati részvényei részbeni értékesítéséről” című előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalásáról. 

 

Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a zárt ülésen történő tárgyalást nyílt szavazással, 5 fő 

bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

102/2019. (VI.13.) ESZB határozata 

a „Döntés az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. önkormányzati részvényei 

részbeni értékesítéséről” című előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalásáról 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadta a 2019. június 13-ai együttes ülésen a „Döntés az Oroszlányi Környezetgazdálkodási 

Nonprofit Zrt. önkormányzati részvényei részbeni értékesítéséről” című előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontok tartalmának és tárgyalási sorrendjének elfogadásáról. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

103/2019. (VI.13) ESZB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2019. 

június 13-ai együttes ülésen az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2019. június 13-ai, rendkívüli nyílt ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Zárt ülés: 

2. A Képviselő-testület 2019. június 13-ai, rendkívüli zárt ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2019. június 13-ai, rendkívüli nyílt ülése 

előterjesztésének megvitatása 

 

 

Pályázat benyújtása a TOP-1.4.1-19 – Bölcsődei férőhelyek kialakítása, bővítése című pályázati 

kiírásra 

 

Papp Péter PB elnök ismertette az előterjesztést, mely a korábbi pályázathoz képest kedvezőbb. 

Kiemelte, hogy az Önkormányzat nem országos támogatásra nyújtaná be pályázatát, hanem a Megyei 

Önkormányzathoz. Jelen lehetőség 100 %-os finanszírozású, önerőre csak extra esetben lehet szükség. 

Az igényelhető támogatás összege is magasabb. A Megyei Közgyűlés jóváhagyása után miniszteri 

biztos bírálja el. Valószínűnek tartotta a pályázat sikerességét, hiszen a megye legtöbb pályázni kívánó 

települése benyújtotta már az igényét és meg is kapták a támogatást. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök aggodalmát fejezte ki amiatt, hogy az Önkormányzat a kedvezőtlenebb 

feltételekkel rendelkező pályázaton már nyert, jelenleg viszont egy kedvezőbb, de nyílt pályázatról 

tárgyalnak. Kérdése az volt, hogy előfordulhat-e az, hogy a korábbi pályázatból kilépnek, az újat 

viszont nem nyerik meg. Azt is veszélyesnek ítélte, hogy a jelenlegi pályázat megnyerése esetén is 

előfordulhat, hogy kivitelezéskor forráshiány miatt mégsem érkezik meg a szükséges támogatás. 

 

Dr. File Beáta jegyző pontosította, hogy a korábbi, országos pályázatok elbírálása sem történt még 

meg. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag úgy érezte, hogy ez alátámasztja Sólyom Jöran VFKB elnök 

aggodalmát. 
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Papp Péter PB elnök megerősítette, hogy a pénzügyi keret rendelkezésre áll, hiszen ez egy fel nem 

használt pénzösszeg. Forráshiány éppen az állami támogatásnál fordulhat elő, a megyénél nem. 

Amennyiben a Képviselő-testület elfogadja az előterjesztést, a megyei közgyűlés rendkívüli ülést hív 

össze. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérdése a határidővel kapcsolatban az volt, hogy a sok kiegészítés miatt 

várható-e csúszás a kezdésre vonatkozóan, milyen stádiumban vannak a tervezési feladatok. 

 

Bartalus László osztályvezető válaszában elmondta, hogy a tervezés lezárult az engedélyezési és a 

kivitelezési terv rendelkezésre áll. Az új pályázati lehetőség miatt annyi módosítás történt, hogy 

beletették a kerítéselemek elbontását azon a szakaszokon, ahol új kerítés lesz, illetve előirányozták 9 

db új parkoló létesítését a Havasi Márton utcában. A pályázat elbírálása után elkészíttetik a kivitelezési 

tervet. Ez 1-2 hónapos csúszást eredményez a parkolók tekintetében, de ez a kivitelezés végleges 

határidején nem módosít. Megismételte, hogy maga a bölcsőde felújítási terv rendelkezésre áll. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérdése az volt, hogy megvizsgálták-e a bölcsőde melletti, a Havasi 

Márton utcára merőleges terület parkolóvá alakításának beleillesztését a pályázatba. 

 

Bartalus László osztályvezető válaszában elmondta, hogy azért nem vették bele a pályázatba, mert az 

elnyerhető támogatási keretbe az már nem férne bele, de az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító 

Zrt.-vel úgy állapodtak meg, hogy még idén nyáron valószínűleg sor kerül annak a területnek a 

felújítására. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök pontosította, miszerint nem arra a területre gondolt, hanem a bölcsőde 

melletti négyemeletes tömb előtti területre. 

 

Bartalus László osztályvezető válaszában elmondta, hogy az nincs benne a tervekben. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy ő úgy értelmezte, hogy az a rész a tervekben benne van. 

 

Bartalus László osztályvezető tájékoztatást adott arról, hogy a 2014-ben, a Partner Mérnökiroda által 

készített belterületi közterületek felújítása tervet figyelembe véve jelölték ki a 9 db új parkoló 

kialakításának helyét ebből a forrásból. A Havasi Márton utca Rákóczi út és Bánki Donát utca közötti 

szakasza teljes felújításának terveit akkorra készíttetik el, amikor a Népekbarátsága utca felújításának 

tényleges kivitelezése elkezdődik. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a főbejárat melletti új parkoló lemeznél csak 

felfestés lesz, vagy átépítés is.  

 

Bartalus László osztályvezető válaszában elmondta, hogy azt a területet az Oroszlányi Ingatlankezelő 

és Hasznosító Zrt. idén nyáron felújítja. Ebben a pályázatban tehát nem szerepel, az útfenntartási keret 

terhére lesz megcsinálva. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy miért nem fér bele a pályázaton elnyerhető összeg 

terhére annak a területnek a felújítása. 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 15 óra 19 perckor megérkezett az ülésre, az Egészségügyi és 

Szociális Bizottság jelen lévő tagjainak száma: 6 fő. 

 

Ifj. Imrő János pályázati referens tájékoztatást adott arról, hogy csak olyan tétel szerepelhet a 

pályázatban, amit az OTÉK előír, ez pedig 9 db új parkoló. 

 

Bartalus László osztályvezető hozzátette, hogy a pályázat a meglévő parkolók felújítását nem 

támogatja, a 9 db teljesen új parkoló kialakítása viszont kötelező a többletigény miatt. Hangsúlyozta, 
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hogy a tervezővel áttekintették a költségvetést és 15% többletforrás biztosítását kérték arra az esetre, 

ha a kivitelezés során valamilyen plusz költség felmerülne, tehát a teljes összeg tartalékot is tartalmaz. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérdése az volt, hogy a tervekben szerepel-e légkondicionáló 

berendezés beszerelése. 

 

Bartalus László osztályvezető nemleges választ adott. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök javasolta ennek átgondolását, tekintettel a nagyon meleg nyári 

időjárásra. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a szakma részéről nem merült fel az igény a 

tervezéskor. A bővítéssel érintett részeken ugyanaz a gépészeti struktúra kerül kialakításra, mint a már 

meglévő részeken. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök megjegyezte, hogy a szakma régen valóban nem támogatta a 

légkondicionáló berendezések használatát a bölcsődékben, de véleménye szerint mára kérdésessé vált, 

mi a jobb, ha megsül, vagy ha megfagy a gyerek. Véleménye szerint szükségessé válik majd a 

beszerelés, természetesen óvatos használat mellett. 

 

Papp Péter PB elnök a dolgozók véleménye felől tudakolódott Baráth Domonkos 

intézményvezetőtől. 

 

Baráth Domonkos intézményvezető tolmácsolta a dolgozók véleményét, miszerint nem javasolják a 

légkondicionáló berendezés használatát, mert a természetes szellőzés elégséges. 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök vitatta ezt a véleményt. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter PB elnök kérte a 

Pénzügyi Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról.  

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága  

112/2019. (VI.13.) PB határozata 

a „Pályázat benyújtása a TOP-1.4.1-19 – Bölcsődei férőhelyek kialakítása, bővítése című 

pályázati kiírásra” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása a TOP-1.4.1-19 – Bölcsődei férőhelyek kialakítása, 

bővítése című pályázati kiírásra”című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök kérte a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága  

132/2019. (VI.13.) VFKB határozata 

a „Pályázat benyújtása a TOP-1.4.1-19 – Bölcsődei férőhelyek kialakítása, bővítése című 

pályázati kiírásra” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása a TOP-1.4.1-19 – 

Bölcsődei férőhelyek kialakítása, bővítése című pályázati kiírásra” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Dr. Mátics István ESZB elnök kérte az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága  

104/2019. (VI.13.) ESZB határozata 

a „Pályázat benyújtása a TOP-1.4.1-19 – Bölcsődei férőhelyek kialakítása, bővítése című 

pályázati kiírásra” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása a TOP-1.4.1-19 – Bölcsődei 

férőhelyek kialakítása, bővítése című pályázati kiírásra” című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Papp Péter PB elnök az együttes bizottság nyílt ülését 15 óra 27 perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Papp Péter 

 PB elnök PB bizottsági tag 

 

 

 

 Sólyom Jöran 

 VFKB elnök VFKB bizottsági tag 

 

 

 

 Dr. Mátics István 

 ESZB elnök ESZB bizottsági tag 


